
Protokół Nr 6/2024 

z obrad VI Sesji Rady Gminy Konopiska 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska dnia 29 października 2024 r., 

od godz. 1400 do godz. 1503 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska Agnieszka Chmielewska. Przewodnicząca 

Rady Gminy Konopiska powitała, wójta gminy Artura Brędzel, wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Częstochowskiego Jerzego Sochę, radnych, sołtysów, zastępcę wójta Agatę Najnigier, skarbnika gminy 

Jadwigę Janik, radcę prawnego Wiesławę Rodak, sekretarz gminy Barbarę Ankowską -Lis, 

pracowników urzędu gminy. 

Stwierdziła, iż w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy Konopiska 

może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przypomniała o klauzuli RODO. Sesja jest transmitowana i rejestrowana. 

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

A.Chmielewska  – radni otrzymali porządek obrad. 

Czy są jakieś uwagi, pytania do porządku obrad? 

Uwag, pytań nie było. 

 

Następnie A.Chmielewska odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku M.K. i mieszkańców dotyczący oświetlenia 

ulicznego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2025 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych na 

rok 2025. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego w 

latach 2024-2025, na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. “Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej polegająca na budowie peronu autobusowego w miejscowości Wygoda w 

ciągu drogi wojewódzkiej nr 907", w kwocie 204.520,00 zł. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku 

Gospodarstwa Krajowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska 

na lata 2024-2033. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 



12. Sprawy różne i zapytania. 

13. Zakończenie obrad. 

 

A. Chmielewska poddała pod głosowanie porządek obrad  VI sesji. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych  

Porządek obrad VI sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Konopiska. 

A.Chmielewska zapytała czy są uwagi do protokołu z V sesji? 

Uwag nie było. 

A.Chmielewska  poprosiła o przegłosowanie przyjęcia protokołu z V sesji. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych  

Protokół z V sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Artur Brędzel przedstawił sprawozdanie o pracy między sesjami. 

A.Chmielewska – czy są jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku M.K. i mieszkańców dotyczący oświetlenia ulicznego. 

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

B.Jabłońska  – odczytała uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wniosku M.K. i mieszkańców dotyczący oświetlenia ulicznego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Uchwała nr 32/VI/2024  z dnia 29 października2024 r. w sprawie wniosku M.K.1)i mieszkańców 
dotyczący oświetlenia ulicznego została przyjęta jednogłośnie. 

 



Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2025 rok.  

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

M.Haczyk– odczytał uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Uchwała 33/VI/2024  z dnia 29 października 2024 r w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2025 rok przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych na 

rok 2025. 

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

B.Jabłońska  – odczytała uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Uchwała 34/VI/2024 z dnia 29 października 2024 r w sprawie określenia stawek w podatku od 

środków transportowych na rok 2025 przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego w 

latach 2024-2025, na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. “Rozbudowa drogi 

wojewódzkiej polegająca na budowie peronu autobusowego w miejscowości Wygoda w ciągu 

drogi wojewódzkiej nr 907", w kwocie  204.520,00 zł.  

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

M.Haczyk– odczytał uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego w latach 2024-

2025, na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. “Rozbudowa drogi wojewódzkiej polegająca na 



budowie peronu autobusowego w miejscowości Wygoda w ciągu drogi wojewódzkiej nr 907", w kwocie 

204.520,00 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Uchwała 35/VI/2024 z dnia 29 października 2024 r  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Śląskiego w latach 2024 2025, na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej polegająca na budowie peronu autobusowego w miejscowości 

Wygoda w ciągu drogi wojewódzkiej nr 907", w kwocie 204.520,00 zł- przyjęta większością 

głosów. 

 

Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku Gospodarstwa 

Krajowego.  

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

B.Jabłońska– odczytała uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Banku Gospodarstwa 

Krajowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Uchwała 36/VI/2024  z dnia 29 października 2024 r  w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w Banku Gospodarstwa Krajowego -przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska 

na lata 2024-2033. 

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

M.Haczyk– odczytał uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2024-

2033. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Uchwała 37/VI/2024 z dnia 29 października2024 r  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Konopiska na lata 2024-2033 -przyjęta jednogłośnie. 

 



Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 

A.Chmielewska – projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach. 

Czy są jakieś pytania, uwagi? 

Brak pytań, uwag.  

B.Jabłońska– odczytała uchwałę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska poddała pod głosowanie uchwałę. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Uchwała 38/VI/2024 z dnia 29 października2024 r w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska 

na 2024 rok- przyjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 12. Sprawy różne i zapytania. 

A.Chmielewska – odczytała informację przesłaną przez Wojewodę Śląskiego  dotyczącą oświadczeń 

majątkowych za rok 2023 rok Przewodniczącego Rady (poprzedniej kadencji) oraz na rozpoczęcie 

kadencji Przewodniczącej Rady ,Wójta Gminy obecnej i poprzedniej kadencji oraz informację 

dotyczącą  oświadczeń majątkowych radnych obecnej i poprzedniej kadencji , a także informację 

dotyczącą  oświadczeń majątkowych składanych Wójtowi Gminy Konopiska.  

A.Chmielewska – Proszę o zgłaszanie wniosków, zapytań. 

 

M.Haczyk- prośba o posprzątania, wyczyszczenia chodnika z liści i ziemi  na ulicy Przyrodniczej  

 

A.Janik-sprawa dzików i bobrów, wyrządzają duże szkody w miejscowości Kijas. 

 

J.Socha- zawnioskował o wsparcie przez gminę inwestycji na drogach powiatowych min.: przebudowy 

i remontu ulicy Gościnnej w Aleksandrii, ulicy Przemysłowej w Konopiskach i budowy chodnika od 

ulicy Piaskowej, do ulicy Gościnnej w Aleksandrii . 

 

J.Kromołowska- wniosek o wycinkę drzew na drodze łączącej Łaziec z Piłą. Jest tam niebezpieczny 

zakręt, który jest blisko rzeki i stawów. Jeżeli wycinka jest niemożliwa to oznaczenie drzew odblaskami. 

Pytanie dotyczące przeniesienia „Golgoty” znajdującej się koło przedszkola w Konopiskach. 

 

K.Solińska- sprawa dzików Wygoda obok przedszkola. 

 

A-Jaskuła- problem z wyłączeniem z odstrzałów dzików miejscowości: Aleksandria Pierwsza i 

Aleksandria Druga. Wniosek o utworzenie ścieżki rowerowej w lesie od ulicy Gościnnej w Aleksandrii 

Pierwszej do miejscowości Blachownia.  

 



Wójt A.Brędzel- chodnik ulica Przyrodnicza zostanie posprzątany. Sprawa dzików odstrzały są 

realizowane i interweniowaliśmy o ich zwiększenie. Prosimy o interwencję w Starostwie  Radnego 

Powiatowego w tym temacie. Sprawa bobrów są one  pod ochroną . Inwestycje na drogach powiatowych 

prowadzimy rozmowy ze Starostą. Drzewa na drodze Piła Łaziec- zostanie to sprawdzone. Golgota 

zostanie przeprojektowana i przeniesiona w miejsce, które uzgodniliśmy z Proboszczem Parafii. 

 

M.Poleszczuk-prośba o uszczegółowienie tematów rozmów ze Starostą w sprawie inwestycji  na terenie 

gminy. 

 

Wójt A.Brędzel-rozmowy były partnerskie i dotyczyły przebudowy i remontu ulicy Przemysłowej w 

Konopiskach i budowy chodnika od ulicy Piaskowej do ulicy Gościnnej w Aleksandrii, natomiast  

remont  ulicy Gościnnej w Aleksandrii - były przeprowadzone rozmowy z Radnymi Powiatowymi. 

Realizacja tych zadań zależy od posiadanych przez nas środków finansowych,  ponieważ chcemy 

wykonywać inwestycje także na naszych drogach gminnych. 

 

A. Chmielewska – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

 

Ad. 13. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Agnieszka Chmielewska Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska 

podziękowała za udział w sesji, zamknęła obrady VI sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała do 

godz. 1503. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowania i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urzędu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

  Protokół sporządziła:                                                Przewodnicząca Rady Gminy Konopiska: 

 

 

 

   Ilona Dudek                                                                     mgr  Agnieszka Chmielewska 

 


